




Narozeniny v měsíci lednu

Antonie Hruschková              79 let

Oslavenkyni přejeme všechno
nejlepší!

Opustili nás…

Eva Caletková, Andělská Hora, č. p. 507   

Upozornění

Knihovna v Andělské Hoře bude v měsíci lednu otevřena

13. a 27. 1. v čase od 13:00 do 17:00 hodin. 

Odvoz odpadu

PAPÍR                         pátek                   17. 1. 2025

PLASTY                      čtvrtek                16. 1. 2025

SKLO                          pátek                   -

SMĚSNÝ ODPAD         úterý                    14. a 28. 1. 2025



MěÚ Andělská Hora informuje

Výpis z usnesení

ze 13. veřejného zasedání zastupitelstva města Andělská

Hora, které se uskutečnilo dne 10. 12. 2024 od 17:00 hod. 

v   salonku restaurace U Supa v Andělské Hoře.  

13/06 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje rozpočet 
JSDH Andělská Hora na rok 2025 ve výši 199 300,- Kč.

13/07 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje provozní 
příspěvek ZŠ Andělská Hora na rok 2025 ve výši 
2 166 420,- Kč.

13/08 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje rozpočet 
města Andělská Hora na rok 2025 ve výši: příjmy: 
18 068 200,- Kč, výdaje: 17 180 200,- Kč, financování: 
888 000,- Kč.

13/09 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje pověření 
starosty města Andělská Hora k sestavení rozpočtových 
opatření k 31. 12. 2024.

13/10 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje plán 
inventur za rok 2024.

13/11 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje 
pracovněprávní vztah redaktorky měsíčníku Andělák pro 
paní Kateřinu Bujnochovou od 1. 1. 2025.

13/12 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje nařízení 
finančního odvodu z rezervního fondu ZŠ Andělská Hora 



na účet zřizovatele ve výši 505 900, - Kč z důvodu 
dofinancování dotace konektivity v ZŠ Andělská Hora.

13/13 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje výběrové 
řízení na rekonstrukci části střechy ZŠ Andělská Hora – 2.
část vedle MěÚ Andělská Hora.

13/14 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje poskytnutí 
dotace projektu z Operačního programu Jan Amos 
Komenský pro ZŠ Andělská Hora.

13/15 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje 
transformaci stávajícího dobrovolného svazku Bruntálsko 
na společenství obcí, včetně stanov.

13.16 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje pověření 
starosty k hlasování na shromáždění starostů společenství 
obcí.

13/17 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje smlouvu se
společností „Tender pro obce s.r.o.” na vyhlášení 
výběrového řízení – projektová dokumentace domu č.p. 
216.

13/18 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje smlouvu se
společností „Tendra s.r.o.” na vyhlášení výběrového řízení
na dodavatele stavby k projektu FVE na ZŠ Andělská 
Hora č.p. 215.

13/19 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje smlouvu s 
„Blueben s.r.o.” na zpracování projektové dokumentace k 
projektu FVE na ZŠ Andělská Hora č.p. 215.

13/20 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje smlouvu na
prodej pozemku p.č. 1217/59 v kú Andělská Hora ve 
Slezsku pro paní G. Kvapilovou ve výši 342 57,60 - Kč a 
pověřuje starostu města podpisem smlouvy.



13/21/A  Zastupitelstvo města Andělská Hora bere na vědomí 
odstoupení z funkce předsedkyně finančního výboru paní 
Hany Lakomé k 31. 12. 2024.

13/21/B Zastupitelstvo města Andělská Hora volí za předsedu 
finančního výboru paní Kateřinu Bujnochovou a členy 
finančního výboru p. Petra Lakomého a p. Vlastimila

           Szkanderu s výkonem funkce od 1. 1. 2025.
13/22 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje dodatek č. 

1 - Prodloužení platnosti smlouvy od 1. 1. 2025 do 31. 12.
2026, ke smlouvě o těžebních činnostech v městských 
lesích ze dne 10. 01. 2024.

13/23 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje dodatek č. 
1 -Prodloužení platnosti smlouvy od 1. 1. 2025 do 31. 12. 
2026, ke smlouvě na správu lesního majetku ze dne 10. 
01. 2024.

13/24 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje zvýšení 
měsíční odměny za výkon funkce neuvolněných 
místostarostů města (§72 odst. 2, zákona o obcích) o 2 
000,- Kč, na 10 500,- Kč, a to ode dne 1. 1. 2025.

13/25 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje zvýšení 
měsíční odměny za výkon funkce předsedů finančního a 
kontrolního výboru města (§72 odst. 2, zákona o obcích) o
1 000,- Kč, na 3 000, - Kč, a to ode dne 1. 1. 2025. 
Předsedům kontrolního a finančního výboru bude 
poskytnuta pouze odměna za výkon funkce předsedy 
výboru.

13/26 Zastupitelstvo města Andělská Hora schvaluje zvýšení 
měsíční odměny za výkon funkce neuvolněného člena 
zastupitelstva města (§72 odst. 2, zákona o obcích) o 800,-
Kč,
na 1 800,- Kč, a to ode dne 1. 1. 2025.







ZŠ Andělská Hora informuje

Prosinec  je  měsíc,  který  plyne  opravdu  rychle,  je  nabitý  událostmi  i
předvánočními akcemi a nebylo tomu jinak ani v naší škole. Než se k těmto
většinou  pozitivním  věcem  dostanu,  ještě  cítím  potřebu  reagovat  na
bouřlivou diskusi, která se rozvířila kolem mé žádosti o schválení příspěvku
(dotaci  pro  podporu  žákovských aktivit)  směřované  na zastupitele  Světlé
Hory.  
S paní  zástupkyní  jsme  se  zúčastnily  obecního  zastupitelstva,  kde  jsme
chtěly zjistit,  zda SH ve svém rozpočtu počítá s nějakou formou podpory
našich dětí. Ze sestaveného rozpočtu to nebylo patrno, proto jsem vznesla
tento  dotaz přímo na zastupitele  (diskutovalo  se  veřejně,  záznam je  jistě
k dispozici,  nebudu  jej  tedy  rozvádět).  Vzhledem  k rozpočtu  SH,
podporujícímu  všemožné  oblasti,  jsem  sepsala  předběžnou žádost  o  400
tisíc, abych zjistila, zda můžeme s podporou našich dětí počítat, popř. v jaké
výši.  Následovala  řada  e-mailů  s dotazy  (připomínkami)  některých
zastupitelů SH, jež jsem se snažila zodpovědět. Jelikož se věc „řešila“ i přes
sociální sítě, chci uvést fakta zde:

 Město AH schválilo provozní příspěvek na rok 2025 pro školu ve
výši  2 166 420,-  Kč  (provozní  výdaje  a  správa  budovy).  Andělská  Hora
počítá nad rámec provozního příspěvku i s financováním opravy další části
střechy a finančním pokrytím projektů na obnovu např. odborných učeben
(předfinancování a následné dofinancování).  (Pro srovnání uvádím, že SH
schválila provozní příspěvek pro MŠ ve výši 3 300 000,- + 1 200 000,- na
energie v MŠ.)
 Platy  pedagogů,  a  zatím  také  z velké  většiny  platy  správních
zaměstnanců,  jsou  hrazeny z MŠMT (co  na  správní  zaměstnance  nestačí,
dokrývá město AH).



 Zapojujeme  se  do  projektů  a  výzev,  které  nám  zajišťují  např.
částečnou obnovu elektronického vybavení  školy  aj.,  abychom pro  školu
zajistili progresívní posun.
 V letošním roce máme celkem 94 žáků, z toho 63 je ze Světlé Hory.
 Požádali jsme SH o příspěvek ve výši 400 000,- Kč na „prostředky,
které by byly využity výhradně pro potřeby žáků, a to např. na odměny pro
žáky za aktivity během školního roku, na soutěže, plavecký kurz, kulturní
vyžití  žáků,  na  preventivní  programy  proti  výskytu  patologických  jevů,
exkurze, výtvarný a kreativní materiál k tvoření dětí, na podporu čtenářství,
na pomůcky oživující výuku, na podporu zájmových kroužků, hrací prvky
pro děti apod.“
 Dotace Světlé Hory je vždy využita VÝHRADNĚ pro děti, nikoliv
na „obohacení“ pedagogů či „navýšení majetku“ Andělské Hory a je vždy
řádně a do koruny vyúčtována. Je tedy zřejmé kdy, za co a za jakým účelem
byly peníze utraceny.
 Jsem si vědoma toho, že obce „bojují“ o každou korunu (jako my),
ale  na  druhou  stranu,  kdo  jiný  by  měl  být  podporován  než  právě  naše
budoucí generace. Je jen na zastupitelích SH zda a v jaké výši to bude.
 Pokud máte ke škole jakýkoliv dotaz, obraťte se prosím přímo na
nás, ať máte informace přímo „od zdroje“ a nikoliv zkreslené.

Přejdu-li ke skutečnému prosincovému dění ve škole, uvedu moc ráda, 
že jsme se zapojili do sbírky „Krabice od bot“, kde děti s p. učitelkami (v
čele s Ž. Honigovou) pomohly naplnit přes 30 dárků pro potřebné vrstevníky
v rámci  charity.  Vyzdobili  jsme  vánočně  a  zimně  celou  školu.  Také
připomenu  zpívání  dětí  s p.  uč.  S.  Spáčilovou u  rozsvěcování  vánočních
stromků v našich obcích a  prodej žákovských výrobků na dni otevřených
dveří a vánočních dílnách. (Výtěžek z akce bude využit na aktivity 
dle demokratického hlasování žáků :o) Konala se mikulášská nadílka přímo 
ve škole, kterou si se spolužáky užili vedoucí akce – deváťáci. Uskutečnila
se předvánoční Adventní výzva, s níž jsme si užili spoustu legrace. Připravili
jsme další projekt s MŠ a celoškolní projekt Vánoční dílničky, kde si žáci
zvolí  svůj  rozvrh  dne.  Pilně  se  připravujeme  s deváťáky  na  úspěšné
zvládnutí  přijímacích  zkoušek,  které  se  kvapem  blíží.  Naši  reprezentanti
absolvovali  šachová  klání  a  florbalový  turnaj.  Vyjeli  jsme do  divadla za
kulturou. Připravili jsme pro žáky výlet do vánoční Olomouce a pro mladší
představení sférického kina. Absolvovali jsme další meziškolní setkání lídrů



škol  v rámci  projektu  Pomáháme školám k úspěchu.  Třeťáčci  si  nacvičili
malý muzikál nejen pro MŠ, osmáci si vyjeli zabruslit do Rýmařova, zájemci
mohli absolvovat předvánoční zklidnění na rorátech,  některé třídy využily
sněhu a zabobovaly si, konaly se třídní besídky…
Z úředních  záležitostí  jsme  průběžně  podnikly  s paní  zástupkyní  několik
hospitací v hodinách, jejichž výsledky jsme následně rozebraly s dotčenými
pedagogy.  Umožnili  jsme  stáž  kolegyni  –  spolustudentce  z  ředitelského
manažerského studia Mgr. L.  Galové. Jednali  jsme o možnostech obměny
osvětlení prostor školy atd.

Plány na leden:
6. ledna 2025 návrat žáků po Vánocích;
23. 1. III. Pedagogická rada;
8. ledna – Přijímačky na nečisto pro deváťáky;
28. ledna – Divadélko z Hradce Králové;
? Preventivní akce Policie ČR;
30. ledna vydávání výpisu pololetního vysvědčení;
31. ledna jednodenní pololetní prázdniny pro žáky.

Za tým ZŠ Andělská Hora – Kamila Bezová

Florbal ve školním roce 2024/2025

I v letošním školním roce funguje kroužek florbalu na naší škole. Zájem je 
jak z řad žáků a žákyň na druhém stupni, tak i na stupni prvním. Na 
setkáních zdokonalujeme individuální dovednosti v práci s florbalkou a 
míčkem, souhru v rámci družstva a probíhá také příprava na reprezentaci 
školy v Okresní florbalové lize žáků základních škol okresu Bruntál, které se
pravidelně účastníme. V tomto ročníku ligy jsme absolvovali již 2 turnajová 
kola, která proběhla na bruntálských školách. V říjnu na ZŠ Jesenická a 
v prosinci na ZŠ Okružní. Na obou turnajích jsme předvedli solidní výkony, 
které však nebyly podpořeny výhrami a uzavírali jsme tak celkovou tabulku 
umístění. Další turnaj florbalové ligy se bude konat v tělocvičně naší školy, 
kde budeme očekávat bouřlivou atmosféru domácího prostředí a budeme se 
snažit uhrát co nejlepší výsledek nejen v každém zápase, ale také v celém 
turnaji! Podrobné informace naleznete na www.oflz.estranky.cz.

Vedoucí kroužku - Jiří Zaoral



Akce Adventní výzva

Blížil se nám adventní čas a my jsme si s kolegy lámali hlavu, jakým 
způsobem dětem toto období ve škole zpestřit. Paní učitelky chystají pestrou 
výuku s vánoční tématikou, různé třídní hry, a ještě k tomu všemu jsme 
dětem připravili adventní výzvy, na každý školní den jednu. Jak to všechno 
probíhá? Každý všední den během Adventu se sejdeme o velké přestávce u 
vánočního stromečku. Pro tuto školní akci máme speciálně připravenou 
nástěnku, kam připínáme každý den informace k Adventu, je to takový náš 
adventní kalendář bez „kokin“ s mnoha důležitými poznatky, které je třeba 
znát, a k tomu ještě ta nová výzva. Nejdříve si přečteme nějakou informaci 
(potřebujeme nasávat informace kde se dá) a následně si společně přečteme 
úkol na daný den.  Jaké výzvy už jsme měli?  Jedna z výzev měla název 
Bobřík mlčení. Tady se museli žáci dorozumívat řečí těla, nebo kreslením. 
Imunita – tento den byl pro žáky skvělý, byli totiž imunní vůči špatným 
známkám a domácím úkolům, testům, nebo mohli vybrat jednu hodinu ze 
dne, kdy se neučili. Jendou z výzev byl také Den vánoční hudby, při práci 
jsme si pouštěli vánoční písně. A úplně nejlepší byl asi Pohodový den. To 
jsme mohli všichni přijít v oblečení, ve kterém se cítíme dobře a pohodlně.  
Někdo přišel v teplákách, někdo v županu, někdo v pyžamu. No je to prostě 
celé jedna velká zábava a legrace. Do konce už nám zbývá jen několik dnů, 
ale určitě si je užijeme stejně, jako ty předchozí.

Markéta Nitraiová – učitelka                



MŠ Světlá Hora informuje

Prosincovým tématem bylo „Vánoce na zemi“.  
Děti rozvíjely své znalosti a poznatky o předvánočním čase. Povídali jsme si
o různých zvycích, které se váží  právě k Vánocům. Vyzkoušely lití olova,
krájení  jablíčka,  holčičky  házely  bačkorou,  povídali  jsme si  o  adventním
čase i betlému. Vyprávěli jsme si pohádky, kde si děti osvětlily, co je dobro a
zlo.  Také  pokračovalo  nacvičování  vánoční  besídky  pro  rodiče,  která
proběhla 12. prosince.

4.  prosince  2024  –  MŠ  navštívilo  divadlo  s hudebním  představením
Jezulátko se  nám narodilo.  Hudební příběh  o  narození Ježíška.  Děti  byly
aktivně  zapojeny  do  děje,  jakoby  právě  putovaly  s Josefem  a  Marií  do
Betléma. Děj se prolínal se společným zpěvem tradičních koled.
5. prosince 2024 – se přišel na děti podívat Mikuláš, s sebou přivedl také své
pomocníky anděla a čerta. Moc děkujeme hasičům ze Světlé Hory, že nám
poslali  moc  hodného  Mikuláše,  čerta  a  anděla.  Děti  zpívaly  písničky  a
recitovaly  básničky.  Všichni  společně  slíbili,  že  budou  už jen  hodní.  Na
závěr všechny děti i ty, co byly zrovna nemocné dostaly mikulášský balíček
plný sladkostí.
12.  prosince  2024  –  proběhla  Vánoční  besídka.  Děti  zahrály  příběh  o
Nebavíně, která chtěla zničit  Vánoce.  Na besídku se pečlivě připravovaly,



aby předvedly všem divákům, co se naučily. Nezapomnělo se ani na dáreček
pro rodiče, který děti v průběhu prosince vyráběly.
17. prosince 2024 – 3. prosince je mezinárodním dnem osob se zdravotním
postižením.  I  děti  si  ve  školce  vyzkoušely,  jaké  to  je  být  zdravotně
znevýhodněný. Zjistily, že musí zapojit jiné smysly, aby dokázaly, co je pro
ně běžné. Například:  malování nohou, pusou, stezka pro nevidomé, brailovo
písmo, a jiné činnosti, které dětem přiblíží svět dětí zdravotně postižených.
19.  prosince 2024 –  se  předškolní  děti  zúčastnily projektového dne v ZŠ
Andělská Hora. Téma bylo vánoční dílničky. Paní učitelky a děti ze základní
školy  si  pro  naše  školkové  děti  připravily  zajímavé  činnosti.  Děti  si
zazpívaly koledy, zatančily  i něco hezkého vyrobily . Starší kamarádi si také
připravili  divadelní představení, které se jim moc povedlo. Dětem se akce
moc líbila. Děkujeme.
20. prosince 2024 – se děti i paní učitelky oblékly do pyžama a všichni jsme
si užili skvělý pyžamový den plný her a dobrot. Bylo to milé zakončení roku
2024 v MŠ. Potom už se děti těšily na prázdniny, ale hlavně na Ježíška, který
jim přinese ty vysněné dárky.

Co nás čeká v lednu 
 zimní hrátky na sněhu
 vitamínový den 
 den pokusů

Provoz MŠ bude přerušen od 23. prosince 2024 do 1. ledna 2025. MŠ bude
v provozu od 2. ledna 2025. 

Více fotografií naleznete na webových stránkách mateřské školy. 
https://www.mssvetlahora.cz/



Vážení spoluobčané,

v dolní části  náměstí našeho města  se  nachází malá upomínka na našeho
skladatele a vídeňského dvorního radu JUDr. Eduarda Schöna, který se dne
23.  1.  1825  v  Andělské Hoře  narodil  tkalcovskému  mistrovi  Antonínu
Schönovi.  Po brzké smrti  maminky Eduarda Schöna se  s  jeho  výchovou
nabídl  pomoci  jeho  strýc,  olomoucký farář  Florian  Schön,  a  tak  mladý
Eduard  navštěvoval  olomoucké gymnázium  a  na  olomoucké univerzitě
vystudoval  práva.  Poté  pracoval  na  ministerstvu  financí ve  Vídni,  na
vídeňské univerzitě  si  udělal  doktorát  a  studoval  hudební kompozici.  Ve
Vídni také založil pěvecký sbor a složil 169 skladeb pro mužský sbor.

JUDr. Eduard Schön si ke svému jménu přidal pseudium Engelsberg, který
vycházel z německého názvu jeho rodného města Andělské Hory.

JUDr. Eduard Schön Engelsberg se účastnil hudebních a pěveckých festivalů
na Frývaldovsku (dnešní Jeseník),  kde má v některých obcích pomníky,  a
jeden z pomníků byl vystavěn i těsně pod vrcholem Pradědu, a ve své době
byl nazýván moravským Schubertem.

Jistě  jste  si  vážení spoluobčané všimli  data  narození našeho  hudebního
velikána, a lehce jste si spočítali, že dne 23. 1. 2025 uplyne 200 let od jeho
příchodu na tento svět.

Nemyslím, že by  sám skladatel  nutně lpěl na oslavě v den výročí svých
narozenin,  avšak  byl  bych  rád  za  alespoň  malou  vzpomínkovou  oslavu
vyjádřenou  zpěvy  jeho  některých  skladeb,  interpretovaných nejlépe
vrbenským sborem vedeným Mgr. Leošem Sekaninou, se kterým by snad
bylo možné se na spolupráci  domluvit. 

Vážení spoluobčané, vím, že zde nepíši nic nového, a že především členům
zastupitelstva Města Andělské Hory je tato problematika notoricky známá,
proto jsem tento krátký a strohý článek napsal pouze pro ono připomenutí
200.  výročí  narození našeho  významného  skladatele,  dvorního  rady  a
četného  občana  našeho  města  -  JUDr.  Eduarda  Schöna  Engelsberga,  a
nepouštěl se tak zbytečně do uvádění  dalších podrobností, vztahujících se k
průběhu jeho života.  

Tomáš Keiling  p. m. - občan Andělské Hory









Chataři a zahrádkáři pozor!

Prevence proti vloupání 

V předešlých dnech proběhla na území Bruntálska preventivní  akce
zaměřená na kontroly chat a rekreačních objektů. Do této činnosti se
zapojili  policisté  obvodních  oddělení  společně  s policejními
preventisty. 

V zimním obdobím opouští  majitelé své chaty, které jsou často do
jara  bez  pravidelného  dohledu.  Tohoto  využívají  ve  velké  míře
pachatelé majetkové trestné činnosti, kteří bývají velmi vynalézaví a
schopní překonávat překážky ke svému obohacení. 

Není  v silách  policie,  aby uhlídala všechny  objekty.  Každý  majitel
může učinit několik správných opatření, které mohu pachatelé odradit
a  následné  škody  tak  minimalizovat.  Abyste se i  vy nestali  terčem
nezvaných návštěvníků, dodržujte několik našich rad a doporučení.

 Pečlivě zamykejte všechny dveře a zavírejte okna, kterými by
se  nezvaní  návštěvníci  mohli  dostat  dovnitř.  Nezapomínejte
ani  na  balkóny  nebo  střešní  či  sklepní  okna.  Pokud  je  to
možné,  je  dobré  mít  okna  zabezpečena  mřížemi.  K tomuto
patří  také  kvalitní  bezpečnostní  zámek  a  další  bezpečnostní
prvky.

 Nikdy nenechávejte klíče pod rohožkou nebo v květináči. Na
zahradě  či  v okolí  chat  neodkládejte  žádné nářadí,  které  by
mohlo usnadnit vniknutí do objektu.

 Je  dobré  udržovat  zdání,  že je  objekt  užíván.  Může tomuto
napomoci  například  instalace  zařízení  na  zapínání  světla
v určitý  čas  nebo  zatažené  závěsy či  žaluzie.  Nad  vchodem



může  být  umístěno  světlo  s pohybovým senzorem.  Nezvaní
návštěvníci se cítí bezpečněji, když je v okolí tma. 

 Můžete se také domluvit se sousedy nebo příbuznými, aby po
dobu nepřítomnosti provedli kontrolu, prošli okolí a všímali si
pohybu neznámých osob, popřípadě motorových vozidel. 

 Další možností jak zabezpečit objekt, může být nainstalování
zabezpečovacího  systému  EZS.  Takovýto  systém  dokáže
signalizovat nežádoucí vniknutí pachatele do objektu. Součástí
bývá také zvuková siréna,  upozorňující  na narušení.  Dalším
prvkem bývá také instalace kamer, které řadu zlodějů zastraší. 

 Vlastníte-li nějaké cennosti, uložte si je raději na bezpečném
místě.  Vytvořte  si  seznam a  fotografie  všech  cenných  věcí,
popřípadě záznam jejich výrobních čísel. Toto policii usnadní
pátrání  po  vašem  odcizeném  majetku.  K cennostem  si
uchovávejte doklady o zakoupení. 

 Vlastní chaty,  zahrádky či jiné rekreační objekty navštěvujte
po celý rok. 

Některá zmíněná doporučení lze dobře využít také k zabezpečení
svého rodinného domu, bytu či jiných nemovitostí. 

Při  podezření  z vykradení  zásadně  nevstupujte  do  objektu  a
neuklízejte věci. Na místě může být stále pachatel. Pro policii je
dále důležité, aby nedošlo k znehodnocení případných stop, které
po  sobě  pachatel  zanechá.  Zachovejte  hlavně  klid.  Vloupání  je
třeba neprodleně oznámit na linku 158.

Krajské ředitelství policie Moravskoslezského kraje
prap. Tereza Bradová 
oddělení prevence 
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